
 

 

Protokoll Extra Årsmöte 

Scandinavian Golf Club 

Måndag den 5 december 2022 kl. 15.00, Marquesa Golf Club, Quesada 

Föreningens ordförande Anders Sjölund öppnade mötet och önskade alla medlemmar välkomna. Han 

förklarade att mötets syfte var att godkänna verksamhetsplan och budget för nästkommande år. Enligt 

stadgarna ska extra årsstämma hållas i god tid före årsskiftet.  Kallelsen publicerades på föreningens 

webbplats den 31 oktober. 

§ 1. Val av ordförande för mötet 

Anders Sjölund valdes till ordförande för mötet. 

 

§2. Val av sekreterare för mötet 

Louise Melander valdes till mötets sekreterare 

 

§3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen som varit publicerad på Scandinavian Golf Clubs webbplats godkändes. 

 

§4. Beslut om medlemsavgift för 2023 

Stämman beslöt att medlemsavgiften för år 2023 ska vara densamma som för 2022, dvs 20 Euro per 

medlem. Avgiften ska vara betald senast den 31 december 2022. 

På webbplatsen finns information om hur betalning kan göras digitalt under rubriken ”Medlem”. Den 

som har svårigheter att lösa detta praktiskt kan betala med kort till föreningens kassör, Ingrid Elofsson, 

eller tidigare kassören Eva Pettersson. 

 

§5. Beslut om budget för 2023. 

Planerad budget för året 2023 har funnits publicerad tillsammans med kallelsen på föreningens 

webbplats. Budgeten godkändes efter förtydligande från ordföranden av den post på 4 800 Euro som 

avsatts för kalas kombinerat med sponsorfest i anslutning till årsmötet den 1 april 2023. 

(Festgeneral är Ulla Inger Brehm som tacksamt noterat att hon mottagit flera intresseanmälningar att 

delta i festplaneringen. Hon kan ta emot fler.) 

 

§6.  Beslut om Verksamhetsplan för 2023 
Verksamhetsplanen för 2023 godkändes. Ordföranden kommenterade att styrelsen eventuellt planerar 

en resa till vingården Casa Eremita. Verksamhetsplanen har funnits publicerad på föreningens 

webbplats tillsammans med kallelsen till extra årsmöte. 

 

 §7. Mötets avslutande 

Ordföranden tackade medlemmarna för engagemanget och avslutade mötet.  

 

Vid protokollet: 

 

Louise Melander  

 



 

 


